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Dato:    Mandag 14.Juni 2021 17.00 – 19.30 
 
Sted:   Teams/Ullevål møterom 3016 
  
Innkalt av:  Morten 
 
Referent:  Pål 
 
På Ullevål:  Morten Søgård (President), Dagfinn Loen, Stål Talsnes, Grethe Brenna, Pål Trulsen 
 
På Teams: Ståle Rian, Henriette Helgevold, Bettina Haslev Nordbye, Rune Lorentsen, Kjetil West, Marte Mari Moen Bekken 
 
Fravær: 

 
 

Sak.nr.  Action Hvem Når 

Sak nr. 1 
Godkjenning av møtereferat fra 23.03.2021 
 

 
Ingen kommentarer 
 

 
Pål 

 

Sak nr. 2 
Godkjenning av dagsorden 

 
Ingen inhabilitet 

  

Sak.  3 Anlegg 
Fredrikstad Arildsborg i planleggingsfasen 
 
 

 
Ingen nyheter. Planlagt byggestart til høsten med 
ferdigstillelse til sesongen 2022-23 
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Åsane Bergen  under bygging 
 
 
 
Stavanger Ishall 
Ble vedtatt nedlagt, så ble det omkamp i 
kommunestyret etter at KUD krev tilbake 
tippemidler og programsatsing 
 
 
 
Lørenskog Kommune 
Ingen fremdrift. 
 
 
Hallfondet 
Full støtte i styret for å beholde hallfondet for 
støtte til nye anlegg i søkerfasen. 
Dagfinn la frem et forslag med en liten vridning 
hvor vi sidestiller 2-3 baners anlegg med 4 baners 
anlegg. 
Det foreslås også at klubber kan søke støtte til 
vedlikehold/forbedringer av anlegg. 
 

Planlagt åpning i August/September 
NCF hjelper til med oppstart 
Lage aktivitetsplan 
 
Det skal vurderes videre drift av curlinghall i 
begynnelsen av september 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Max søkerbeløp kr. 50.000.-  Minimum søkerbeløp 
kr. 10.000.- Kan søke opp til 10% av totale kostnader. 
Max fordeling fra Hallfondet kr. 100.000.- pr. sesong. 
Forslag til nye vedtekter for hallfondet legges frem på 
Årstinget. 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dagfinn 
Kjetil 
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Sak 4 Økonomi 
God likviditet 
Foreløpig overskudd i 2020 mot budsjett 
 kr. 2.245.505.- 
I møte mellom NCF (Bettina og Pål) innrømmet IRK 
at de ikke hadde levert hva de har lovet.  
 
 
 

 
 
Nytt møte mellom NCF og IRK hvor vi ber om få 
økonomirapporter på kontonivå.  
Det er også et ønske om en annen form for 
budsjettering.  
 

 
 
Bettina og Pål 
 
 
 
 

 

Sak 5 Idrettstinget Digitalt 
Bra prosess hvor bruk av simulert høydehus ble 
vedtatt. Retningslinjer blir vedtatt på det 
ekstraordinære tinget til høsten. 
Endringer på kjønnsbalansen på styrer. 
Det vil bli laget en veileder for norske 
internasjonale representanter 
Nytt varslingssystem for Idretten 
Kostnadene fordeles på NIF og Særforbund 
NCF kostnader kr. 2.007.- i 2021 og kr. 4.014.- i 
2022 
 

 
 
 
 
Pål sjekker opp og informerer valgkomiteen 
 
 
 
Styret vedtok å knytte seg til det felles 
varslingssytemet. 
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Sak 6 Årsting NCF 28.-29. Aug. Birkebeineren 
Hotel Lillehammer 
 

 
 
Invitasjon sendes ut senest 25. Juni 
Innkommende forslag senest 30. Juli 
Påmelding 30 juli 
Utsendelse av Tingpapirer 30. Juli 
 
Styrets beretning  
Regnskap/Budsjett 
 
Arild Aasrud fra Arildsborg Curlingsenter innviteres 
Antidoping Norge inviteres til å informere om Rent 
Idrettslag 
 

 
 
Pål 
 
 
 
 
Morten 
Bettina/Pål 
 
Pål 

 

Sak 7 Markedsutvalget 
Markedsutvalget er delt i 2 arbeidsgrupper 
PR/Kommunikasjon: Siw, Kjetil, Stål 
 
Sponsor/samarbeidspartnere: Ståle, Ronny, Pål 

 
Markedsutvalget har laget en strategisk plan for PR 
og kommunikasjon. 
Denne blir lagt frem på tinget. 
Markedsutvalget legger også frem et budsjett på 
neste styremøte. 
Sponsorgruppen har ikke skrevet kontrakter, men 
jobber med konkrete selskaper. 
Det er ikke skrevet kontrakter med klubber og 
anleggseiere. 

 
 
 
 
Ståle 
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Legges frem en konkret pakke på neste styremøte 
som videre kan legges frem på tinget. 

Sak 8 Korona 
Samfunnet åpnes opp og det planlegges for en 
vanlig sesong til høsten 

 
Haugesund siste hall som tok isen. 

  

Sak 9 Rekruttering og Klubbutvikling 
Lite aktivitet mor slutten av sesongen. 
Digital samling i slutten av mars og live chat under 
finalen i VM Mixed Double. 
 

 
Lage et Webinar 24. Juni, hvor vi ber om ideer til 
gjenåpning. Vi vil gjerne ha tilbake alle som spilte før 
pandemien og i tillegg til mange nye. 

 
 
Petter 
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Sak 10 Sportslig 
VM Herrer Calgary 
 
 
 
 
 
VM Mixed Double Aberdeen 
 
 
 
 
Damelandslaget 
 
 
 
 
 
 
 
 
JR. BVM 
 
 
Universiaden 

 
Etter en fantastisk start tapte laget de fem siste 
kampene og ble nr. 8. Da må vi i OL kval i Desember i 
Holland. Laget er revansjesugne og satser for fullt 
frem mot EM – OL kval og OL. 
Vi sender et annet herrelag til VM i April. 
 
Mixed Doble laget spilte et meget godt mesterskap 
og ble nr. 2. Tapte finalen på måling i siste omg. 
Her er vi allerede kvalifisert til OL og sesongen 
planlegges frem mot OL. 
Blir også sendt et annet lag til VM Mixed Double 
 
Damelandslaget må igjennom en Pre Olympic Kval i 
Erzerum i Tyrkia. Her vil ikke Kristin Skaslien være 
med på laget for det kolliderer med en MD turnering. 
Kristin spiller på Damelandslaget i EM på 
Lillehammer. 
Damene må også igjennom en VM kvalifisering for å 
kvalifisere seg til VM. Er enda ikke bestemt om det 
blir et annet lag. 
 
Det blir enkeltmannsuttak på jentesiden mens gutta 
spiller en kvalifiseringsturnering her i Norge. 
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Som regjerende mester stiller vi med guttelag. 
Jentene er usikkert for for Universiaden går samtidig 
som Olympic Kval. 

Sak 11 WCF 
8 vs. 10 omganger 
 
 
 
 
 
 
WCF styret 
 
 
 
 
 
 
 

 
Norge sender inn et forslag til Annual Assembly om 
overgang fra 10 til 8. omganger i mesterskap.  
Forslaget ble også stilt på Årsmøte i 2019 og ble 
sendt til Maximizing the Value. Det er enda ikke 
kommet noen innstilling fra hverken WCF eller MTV 
gruppen så tiden er inne for å få det votert over. 
 
40% av hvert kjønn. 2 visepresidenter som ikke har 
zone tilknyttning og 2 styremedlemmer som blir 
anbefalt av styret. 
Det er etablert en valgkommitee som vil foreslå 
kandidater til styret. Medlemmer til styret og 
president/visepresidenter vil som alltid bli valgt på 
kongressen. 
 

 
Morten 
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NESTE  STYREMØTE :  Forberedelse til Årstinget  07. August kl. 10.00 – 14.00 Ullevål  
 
             
 
 

VM Kval og Pancontinental Ch.Ship 
 
 
 
 
 
 
 
Regelendringer 

Forslag til 7 fra Europa og 5 fra Pan.Con til VM. Siste 
plass i VM spilles i forkant av VM mellom nr. 8 i EM 
og 6. i PanCon. 
 
Americas og Pacific slåes sammen og det arrangeres 
Pan Continental Ch.ship. 
World Qualifier blir da overflødig. 
 
Bare noen uviktige regelendringer. 

SAK 12 Eventuelt 
Fordeling av Post 2 og Post 3 midler 
 
 
 
 
World Curling Congress 
 
 
 

 
Ligger inne et forslag på endring vekting av 
aldersgrupper for fordeling av midler. 
Saken skal informeres om på det ekstraordinære 
tinget til NIF til høsten 
 
Skal arrangeres i St. Petersburg Russland i 
September. 
NCF anbefaler WCF å flytte kongressen til et eller 
arrangere det digitalt. 
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Morten Søgård  Dagfinn Loen     Stål Talsnes             Bettina Haslev Nordbye          Ståle Rian             Henriette Helgevold 

President            Visepresident              Styremedlem                 Styremedlem              Styremedlem               Styremedlem 


